
Møde i Skolebestyrelsen 
Dato: 23. november 2021 kl. 16:30-18:30  
Sted:  Afd. Østervang 
 
Deltagere: 
Forældrerepræsentanter: Claus 
Ellemose, Ann Holm, Hans Martens, 
Gry Rosenmai, Stine Østlund, Lars 
Rindorf, Tommy Raun,  
Medarbejdere: Margit Ipsen, Bo  
Fabricius 
Ledere: Anja Athar, Mette Schmidt 
Elevrepræsentanter:  
Derrick Wao 8V 
Hugo Klockars-Jensen 8V 
 

Afbud: 
Ann Holm 
Gry Rosenmai 
Lars Rindorf 
Derrick Wao 
Hugo Klockars-Jensen 

Suppleanter: 
Forældrerepræsentanter: Lise Bladt 
Jørgensen, Nette Husum, Michael 
Stæhr 
Medarbejder:  
Marc Zangenberg 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde 
 

Godkendt 

2. Orientering fra: 

 Eleverne 

 Personalet 

 Formandskabet  

 Ledelsen  
 

Personale: 
Skole/hjemsamtaler er godt i gang, og der arbejdes fort-
sat med trivsel. Der er meget ro på blandt eleverne. 
Formandskabet: 
Skolebestyrelsen har været til dialogmøde mellem skole-
bestyrelser og Børn, Familier og Ungeudvalget den 26. 
oktober 2021 vedr. budget 2022-25 og reformprogram-
met ”Stærke fælleskaber med plads til forskellighed i al-
menmiljøet”. 
Ledelsen: 
I løbet af de sidste 14 dage har der været 70 tilfælde af 
Corona (elever og lærere). 
Det går meget langsomt frem med byggeriet af den nye 
legeplads på Jespervej. 
Ventilationsarbejde er i gang i Nødebo. 5N er ofte på Je-
spervej for at gøre plads til lokalerokering ifm arbejdet. 
Kommunen har stor fokus på merforbruget ifm børn i 
specialundervisning. 
 

3. Høringsoversigt skoleåret 
2021/22 
 

Medsendt dagsordenen. 
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4. Drøftelse af anvendelse af evt 

mindre-forbrug på budget 
 

Da skolen har ubesatte stillinger og dermed sparet lærer-
løn, har skolen et mindre forbrug. Anvendelse er priorite-
ret: Undervisningsbøger, IT, udeområder, rullegardiner, 
skolemøbler, interaktive tavler, IT-lokaler, symaskiner. 

5. 
 

Princip/politik for Blå Mandag 
(oplæg modtaget fra lærer-
gruppe) 

Punkt til næste møde. 
Oplægget fra lærergruppen rundsendes. 
Drøftes ved næste møde. 

6. Mobilpolitik – herunder konkreti-
sering af proces og mål 
 

Husformændenes indlæg vedr. mobilpolitik i de forskel-
lige huse blev drøftet. Anja Athar og Bo Fabricius udar-
bejde udkast til regler/retningslinjer til næste møde. 
Formanden anbefalede, at man lyttede til Svend Brink-
manns podcast:  
Brinkmanns briks: Skærmpanik  

7. Eventuelt 
 
 

Bo Fabricius medbragte et oplæg til trafikpolitik. 
Drøftes ved næste møde 
 
 

 
Næste møde: 2.2.2022 


